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      KOPSAPULCES PROTOKOLS 

      Rīgā 

 

DATUMS: 03.04.2019.      Nr. 22-33/22. 

SĒDES SĀKUMS: 18.15 

SĒDĒ PIEDALĀS:  

Biedri: Deivids Balodis, Vairis Stramkalis, Inese Andersone, Sabīne Riekstiņa, Evija Misa, Natālija Pūce, 

Niks Kristiāns Kaupers, Endija Kalašņikova, Gvido Vorona, Daniela Silicka, Līva Beķere, Edvards 

Riekstiņš; 

Viesi: Anna Marija Salaka, Arvīds Kazačenko, Katrīne Žuka; 

SĒDI VADA: Deivids Balodis 

PROTOKOLĒ: Vairis Stramkalis 

DARBA KĀRTĪBĀ: 

1. Darba kārtības apstiprināšana; 

2. Iesniegumu izskatīšana; 

3. Valdes aktualitātes; 

4. Pasākumi; 

4.1. Paneļdiskusijas atskats; 

4.2.  Sporta spēles; 

4.3. Izlaiduma balle; 

4.4. Patversme; 

4.5. Gauja; 

4.6. Pirmsaristotelis; 

4.7. Līčupe; 

5. Citi jautājumi. 



DARBA REGLAMENTS:  

0. Deivids Balodis aicina apstiprināt darba kārtību; 

Tiek apstiprināta darba kārtība (Par 10; Pret 0; Atturas 0); 

1. Saņemti iesniegumi no Elvitas Ostrovskas, Agneses Ābeles, Emīla Lapšes, Alīnas Točilovas par 

kopsapulču neapmeklēšanu; 

Tiek attaisnoti kavējumi Elvitai Ostrovskai, Agnesei Ābelei, Emīlam Lapšem, Alīnai Točilovai par 

kopsapulču neapmeklēšanu (Par 10; Pret 0; Atturas 0); 

2. Deivids Balodis iepazīstina ar Valdes aktualitātēm; 

Deivids Balodis iepazīstina ar studentijas aktivitātēm, sponsoru virziens esot bijis slikts; 

Aprīlī FSP tikšanās ar Muižnieku; 

Tikšanās ar Kasparu Eglīti; 

Būšot Fizmat pasākums, kas ir mazāk traks par Ģeoralliju; 

Signe Skutele esot izteikusi, ka BVEF “Valdei jāsargā Inese Andersone”, vērtīgs SP biedrs; 

LU SP arī vēloties doties līdzi uz dzīvnieku patversmi; 

Ierodas Edvards Riekstiņš; 

Līva Beķere taujā par iespējamo dalību talkā; 

Gvido Vorona iepazīstina ar savu talkas pieredzi; 

Natālija Pūce iepazīstina ar mārketinga aktivitātēm; 

Tiek gaidīts Sporta Spēļu nolikums, lai izveidotu Facebook “event”; 

Natālija Pūce LU BVEF Instagram kontā aktīvi seko līdzi pārsvarā pirmkursniekiem; 

Deivids Balodis iepazīstina ar Akadēmiskā virziena aktualitātēm; 

Inese Andersone iesaka mainīt Akadēmiskā virziena vadītāju; 

Ierodas Niks Kristiāns Kaupers; 

3. Pasākumi; 

3.1. Daniela Silicka iepazīstina ar paneļdiskusijas atskatu; 

Izsaka pateicību visiem, kas ieradās, kā arī īpaši Inesei Andersonei un Natālijai Pūcei; 

Esot vairāk apspriestas aktualitātes, ne tikai sarunas par karjeru, kas esot pozitīvi; 

Tiek izteikts aizrādījums SP biedriem, kuri aizgāja gulēt paneļdiskusijas laikā; 

Lūdz izteikt ieteikumus un atsauksmes; 

Inese Andersone izsaka iespēju rīkot pasākumu rudenī; 

Inese Andersone izsaka iespēju rīkot boulinga nakti pavasarī; 

Izskan iebildums, ka daudzi SP biedri braukšot Erasmus braucienā 2. semestrī; 

Notiek diskusija par to, ko iemācās vai neiemācās jaunie biedri boulinga naktī; 

Daniela Silicka vēlas zināt, kā SP biedriem patika sadalījums pa nozarēm; 

Viens no dalībniekiem esot “raustījis valodu”; 

Tiek izteikts aizrādījums, ka Deivids Balodis esot pārāk klusi runājis un neesot veltījis skatienu auditorijai; 

3.2. Līva Beķere iepazīstina ar Sporta Spēļu aktualitātēm; 



Esot izvēlēti vairāki sporta veidi; 

Esot nepieciešami 2 nolikumi, katrai institūcijai pa savam; 

Nākamtrešdien pasākumu izziņos Facebook; 

Pēc brīvlaika notiks kursu apstaigāšana; 

Esot iesākts darbs ar sponsoriem; 

Esot uzrunāts Red Bull, piedāvājot meitenes, kas dalīs produkciju; 

SP meitenes izsaka vēlmi iesaistīt kādu puisi no Red Bull, ne tikai meitenes; 

Natālijai Pūcei neesot ko ziņot saistībā ar šo pasākumu; 

Līva Beķere iepazīstina klātesošos ar sporta veidiem; 

Sabīne Riekstiņa iesaka ātrāk un laicīgāk sarunāt sponsorus; 

Notiek diskusija par peintbolu sporta spēlēs; 

Inese Andersone izsaka vēlmi modificēt tradicionālos sporta veidus; 

Deivids Balodis izsaka viedokli, ka dalībnieki ar to būs neapmierināti; 

Katrīne Žuka vēlas zināt par komandu sastāvu; 

Līva Beķere ziņo, ka būs 12-20 cilvēki komandā, no kuriem 5 ir no organizatoru universitātēm (LSPA 

un/vai LU) , turklāt komandā jābūt 6 meitenēm un 6 puišiem; 

Ir doma ieviest maksu 5 eiro par katru dalībnieku; 

LSPA rektors izteica iebildumus par finansējuma piešķiršanu Sporta spēlēm; 

3.3. Daniela Silicka iepazīstina ar izlaiduma balles aktualitātēm; 

Esot sazinājušies ar potenciālo mūzikas grupu; 

Endija Kalašņikova esot sazinājusies ar atbildīgo par pasākuma izziņošanu studentu e-pastos; 

Rešetins pasākuma vadītāja lomai prasot 750 eiro, Rasims netiekot; 

Tiek apspriesta Puzikova kandidatūra pasākuma vadītāja lomai; 

Tiek apspriesta Dzelzīša kandidatūra pasākuma vadītāja lomai; 

Esot jāizdomā absolventiem dāvanas no sponsoriem, par iepriekšējā gada kartingu esot sliktas atsauksmes; 

Tiek apspriestas teātra aktieru kandidatūras pasākuma vadītāja lomai; 

3.4. Deivids Balodis iepazīstina ar plānoto patversmes apmeklējumu; 

3.5. Inese Andersone iepazīstina ar Gaujas aktualitātēm; 

Līva Beķere pamet kopsapulci; 

Esot doma rīkot 28. septembrī; 

Vajadzētu saprast, cik dalībnieki būšot; 

3.6. Esot vajadzīgs Pirmsaristoteļa organizators; 

Sabīne Riekstiņa iesaka Endiju Kalašņikovu un Natāliju Pūci; 

3.7. Inese Andersone Līčupei meklē 2. organizatoru; 

Piesakās Natālija Pūce; 

Deivids Balodis izsaka bažas par pasākuma psiholoģisko ietekmi uz dalībniekiem; 

Bažas tiek noraidītas; 



4. Citi jautājumi; 

Daniela Silicka aizmirsa savu jautājumu kopsapulcei; 

Deivids Balodis no 3. jūnija lido uz Franciju, Līva Beķere būs priekšsēdētāja vietas pienākumu izpildītāja 

prombūtnes laikā; 

Deivids Balodis aicina izteikt citus jautājumus vai ierosinājumus; 

Jautājumu, ierosinājumu nav. 

 

SĒDI SLĒDZ: 19.19 

Sēdes vadītājs  Deivids Balodis 

Sēdes protokolists  Vairis Stramkalis  


